
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Næringens Hus, Yrjar/Skarven 
Dato: 13.02.2020 
Tid: 09:00 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Finn Olav Odde Medlem SP 
Hallgeir Grøntvedt Medlem SP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Thomas Hovde Medlem SP 
Bjørn Henrik Valaas Solbue Medlem SP 
Britt Eli Døsvik Medlem SP 
Geir Finseth Medlem SP 
Thor Bretting Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Erika Sveen Lyngen Medlem H 
Ketil Halvor Sundseth Medlem H 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 
Trond Pedersen Medlem FRP 
Jostein Tårnes Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Irja Helen Hammern Døsvik Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Lasse Dimitrij Henriksen Medlem AP 
Signe Tettli Sylten Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Øyvind Wiger-Haraldsvik Medlem AP 
Øyvind Næss Medlem SV 
Ragnar Grønås Medlem SV 
Dag-Francois Balavoine Medlem MDG 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Koksvik Høysæter MEDL SP 
Hans Eide MEDL SP 
Ole Graneng MEDL SP 
Gunnhild Tettli MEDL AP 
Vigdis Rønsholm Furunes MEDL AP 
Trond Magnus Brekstad MEDL FRP 



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gerd Hegvik Ole Graneng SP 
Ann Elisabeth Solbue Valaas Hanne Koksvik Høysæter SP 
Tonje Bakken Nervik Hans Eide SP 
Harriet Brekstad Trond Magnus Brekstad FRP 
Ingvild Wik Solberg Gunnhild Tettli AP 
Ann-Berit Nervik Vigdis Rønsholm Furunes AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Ass. rådmann/kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Magdele P. Johansen Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent uten merknad. 
Saksliste godkjent med følgende merknader; 
 

Laila Iren Veie (SP) ba om å få satt opp ekstrasak PS 20/30 om valg av representanter til 
generalforsamlingen i Fosenkraft AS på dagens saksliste.  

 Kommunestyret vedtok enstemmig å sette saken på sakskartet i dagens møte. 
 
Behandling: 
Valg av representanter til generalforsamlingen i Fosenkraft AS.  
Kommunestyret vedtar at man velger to representanter til generalforsamlingen i Fosenkraft AS. 
 
Laila I. Veie fremmet følgende forslag på vegne av AP, SP, SV og MDG til vedtak: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
- Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
- Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 
 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft AS ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter.  
 
 

Anne M. Bjørnerud (H) fremmet på vegne av H og FRP følgende: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 
Tom Myrvold med vara Anne Bjørnerud 
 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter 
 

 
Votering: 
Punktvis avstemming. 



Forslag punkt 1 fremmet av Laila I. Veie (SP) settes opp mot forslag punkt 1 fremmet av Anne 
Bjørnerud (H). forslag fremmet av Laila I. Veie (SP) ble vedtatt med 19 mot 10 stemmer. 
 
Forslag punkt 2 fremmet av Laila I. Veie (SP) settes opp mot forslag punkt 2 fremmet av Anne 
Bjørnerud (H). Forslag fremmet av Laila I. Veie (SP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
- Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
- Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 
 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft AS ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter.  
 
 
 
 
Thomas Hovde (SP) stilte spørsmål rundt at representanten Ketil Sundset står i innkallingen som 
representant for Høyre. Representanten har meldt seg ut av Høyre og sitter som uavhengig 
representant.  
Administrasjonen bes om å avklare lovligheten rundt hva representanten skal representere. 

 
Ordfører Tom Myrvold (H) informerte kommunestyret om at det er kommet inn et  
Innbyggerforslag som må behandles i kommunestyret.  
Kommunestyret ber om at administrasjonen fremmer saken til behandling i neste møte i 
kommunestyret. 
 
Lovlighetskontroll i retur fra fylkesmannen. Det blir ikke sak vedrørende dette i dagens møte. 
Administrasjonen bes om å utrede hva som ligger i fylkesmannens svar og fremmer saken for 
kommunestyret. 
 
Interpellasjon fremmet av representanten Signe Tettli sylten (AP) behandles til slutt i forhold til 
dagens saksliste. 

 
Jan Inge Standahl (SP) innvilget permisjon fra 14.15 
Hallgeir Grøntvedt (SP) innvilget permisjon fra kl. 14.15 
Ann E. S. Valaas (SP) innvilget permisjon fra kl. 13.00 

 
Jostein Tårnes meldte seg inhabil i følgende saker grunnet styreverv ii selskapenes styrer 
 Sak om valg til generalforsamlingen i Fosenkraft AS 
 Sak om Fallrettigheter Osaelva 

 
Geir Finseth (SP) og Gerd Hegvik (SP) meldte seg inhabil i saken om valg av representanter til 
generalforsamlingen i Fosenkraft AS. 
 
 

 
 
 
 

  
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

 Spørretimen: 
 
Spørsmål til spørretimen fremmet av Laila I. Veie (SP) 
 
Legekontor og Helsestasjon i Bjugn?   
 
27.01.20 ble jeg kontaktet av Jakob Ellingsen som bl.a. 
spør om saken om helsestasjon som skal komme opp i 
formannskapsmøtet 28.01.20. Dette kjenner jeg ikke til, 
men blir nysgjerrig og starter med å lete etter omtale av 
helsestasjon. Da finner jeg en artikkel der det står at 
organiseringen av helsestasjon er ferdig, og at 
helsestasjonen flyttes til Familiens Hus på Brekstad 
02.03.20. Ikke noe om helsestasjon i Bjugn. 
 
Flere spørsmål melder seg, og jeg finner dette i 
intensjonsavtalen mellom Bjugn og Ørland, diskusjoner 
og vedtak: 

- I intensjonsavtalen står det:  
Side 3, 2 Forutsetninger for en sammenslått kommune, 
4.kulepunkt: 
«Den nye kommunen skal yte en rasjonell, effektiv og 
publikumsrettet tjenesteproduksjon. Kvalitet og nærhet 
til tjenestene vektlegges» 
 
Videre på side 5 under Helse og omsorg, kulepunkt 1 og 
2: 
«Helse- og omsorgstilbudet skal ivareta nærhet og 
kvalitet til tjenestene for innbyggerne, med felles ledelse 
og forvaltning» og «Nærhetstjenester opprettholdes 
med dagens lokalisering, mens spesialistfunksjoner 
samlokaliseres for å sikre sterke fagmiljøer med relevant 
kompetanse» 
 
Og til slutt i intensjonsavtalen under Tjenestetilbudet og 
lokalisering i nye Ørland kommune, står det under 
Prinsipper, 1. kulepunkt: «Individretta tjenester der folk 
bor». 
 

- Vedtak i Bjugn Formannskap sak PS 23/19 
Plassering av helsestasjon i nye Ørland den 
25.04.19: 

Dagens helsestasjon med dagens tjenester, inkludert 
skolehelsetjenesten, skal fortsatt være lokalisert i 
sentrum i Bjugn, i tråd med nærhets-prinsippet i signert 
avtale mellom Bjugn og Ørland. 

 



(I testen til forslaget, blir det påpekt viktigheten for 
Bjugn i å beholde legekontor og helsestasjon i Bjugn. Det 
refereres til fremforhandlet avtale for nye Ørland 
kommune) 
 
Videre er saken tatt opp som diskusjonssak i Bjugn 
Formannskap den 13.06.19, der Bjugn Formannskap ber 
rådmannen ta kontakt med prosjektleder for å få 
stadfestet nærhetsprinsippet ift helsestasjon og 
legekontor. 
 

- I Fellesnemnda har tema om helsetjenester, 
bl.a. helsestasjon og legekontor vært diskutert 
flere ganger, men jeg finner ingen vedtak om 
det ene eller andre mtp plassering. Det samme 
gjelder i vedtatt budsjett; ikke noe konkret om 
plassering her heller. 

 
Så da lurer jeg på: Hva skjedde underveis? Helsesjefen 
har ikke gitt noen klare svar, synes jeg.  
Det som har skjedd, lar jeg ligge denne gang, men jeg 
har noen spørsmål som gjelder dagens situasjon. Jeg 
legger til grunn at både Brekstad og Bjugn er for 
tettsteder å regne, og har omtrentlig like mange 
brukere. Om hovedtilbudet er i Familiens Hus på 
Brekstad, er det greit, men jeg mener vi også må kunne 
tilby lege- og helsestasjonstjenester i Bjugn til våre 
innbyggere. Ordfører og Kommunaldirektør skal ha 
kontorer i begge sentra, så hvorfor ikke innen helse, ref 
ovenfor? 

1. Organiseringen av helsestasjonen er på plass – 
hva vil det si? 

2. Har administrasjon tatt de politiske signalene, 
og er avgjørelsene i organiseringen om 
legekontor og helsestasjon gjort ut i fra dem? 

3. Ble ansatte dette gjelder involvert og hørt? 
4. Har kommende (kanskje) Helsehus hatt noen 

betydning for organiseringen? 
5. Er det foretatt noen brukerundersøkelser når 

det gjelder legekontor og helsestasjon? 
6. I intensjonsavtalen er «nærhetsprinsippet» 

nevnt flere ganger. Synes administrasjonen at 
organiseringen av helsestasjon oppfyller dette? 

 
Fra  
Laila Iren Veie (SP) 
 

Svar på spørsmål til spørretimen 
fremmet av Laila Veie (SP) 



 
Det vises til protokoll i formannskapet 
28.01.2020: 
 

«Spørsmål fra Laila I. Veie (SP)  

Legekontor og helsestasjon i Bjugn?  

 Plassering av helsestasjon i Familiens Hus på 
Brekstad, strider mot intensjonsavtalen i forhold 
til nærhetsprinsippet og nærhet til tjenestene - 
individrettede tjenester der folk bor 

 Administrasjonen bes om å redegjøre skriftlig 
for spørsmålene som ble stilt i forbindelse med 
saken, til neste møte i formannskapet  
1. Organisering av helsestasjonen er på plass – 
hva vil det si?  
2. Har administrasjonen tatt de politiske 
signalene, og er avgjørelsene i organiseringen 
om legekontor og helsestasjon gjort ut fra dem?  
3. Ble ansatte dette gjelder involvert og hørt?  
4. Har kommende (kanskje) Helsehus hatt noen 
betydning for plasseringen?  
5. Er det foretatt noen brukerundersøkelser når 
det gjelder legekontor og helsestasjon?  
6. I Intensjonsavtalen er «nærhetsprinsippet» 
nevnt flere ganger. Synes administrasjonen at 
organiseringen av helsestasjon oppfyller dette?» 

 

1. Organisering av helsestasjonen er på plass – 
hva vil det si?  
 

Det vises til informasjon om helsestasjonen som ble lagt 
ut på hjemmesiden 24.01.2020. Det som ligger i at 
organisering av helsestasjonen er på plass er at det er 
foretatt en rollefordeling/oppgavespesialisering for at 
samarbeidet skal gi mest mulig effekt for å yte 
nødvendige og kvalitative gode tjenester til 
innbyggerne. Det vil si at avdelingsleder for helsestasjon 
i samarbeid med sine medarbeidere har foretatt 
innplassering og besluttet hvem som skal gjennomføre 
avdelingens oppgaver som svangerskapskontroller, 
helsekontroller for barn 0-5 år, skolehelsetjeneste for 
barn 5-20 år, flyktningehelsetjeneste med mere.  

 



2. Har administrasjonen tatt de politiske 
signalene, og er avgjørelsene i organiseringen 
om legekontor og helsestasjon gjort ut fra 
dem?  
 

Vi mener å ha forholdt oss til de politiske signalene slik 
vi har tolket intensjonsavtalen, se svar under punkt 6, og 
budsjettvedtaket av 12.12.19. 

Utdrag fra rådmannens forslag til budsjett for 2020: 

«Lokalisering av tjenestene i Ørland kommune beskrives 
i intensjonsavtalen mellom Bjugn og Ørland kommuner. 
Ny struktur er lagt for Helse og familie med 5 
enhetsledere under kommunalsjef.  
Helseadministrasjonen vil ha kontorer på Brekstad.  
Familiens hus er en struktur som skal samle tjenester og 
fremme tverrfaglig samarbeid innenfor helsetjenester 
knyttet til barn og unge.  

Nærhetsprinsippet er overordnet. Faggrupper som 
jordmor, fysioterapeut, ergoterapeut, spesialutdannet 
personell innen familieterapi og psykiatri representerer 
en knapphetsressurs som er viktig og avgjørende for 
forsvarlighet og kvalitet i tjenestene.   I ny kommune 
ønsker vi oss robuste fagmiljø som gir gode, forsvarlige 
tjenester med lik kvalitet for alle i kommunen. Felles 
fagprogram og faglige diskusjoner sikrer kvalitet, og gir 
trygghet både for ansatte og brukere av de ulike 
tjenestene.  Spesialfunksjonene er til for alle i 
kommunen.  Nærhet til og samarbeid med 
spesialisthelsetjenesten forsterker kvaliteten i tjenesten.  
I helsestasjonen på Brekstad har vi fra 1.1.2020  
spesialist i pediatri/barnelege i 20% stilling. Dette 
kombinert med nærhet til poliklinikken på Brekstad hvor 
ulike prøver kan tas og analyseres raskt, vil vi få en 
kvalitetsheving som skal komme alle barn i Ørland 
kommune til gode.  Budsjettforslaget som nå foreligger, 
reduserer ressursene i familiens hus innen 
helsesykepleie, fysioterapi og psykisk helse og rusarbeid.  
Dette også på grunn av bortfall av prosjektmidler fra 
neste år.  Det foreligger politisk vedtak om 
helsestasjonens beliggenhet i Bjugn.  Dette tilbudet blir 
ikke likestilt med det vi kan tilby på helsestasjonen på 
Brekstad. Med knappe rammer blir nærværende ledelse 
viktig for å sikre riktig og rettferdig fordeling av 
ressursene.  Dette gjelder ikke bare barnelegeressurs, 
men også tilgang på  helsesykepleier, fysioterapeut og 
jordmor. Med det situasjonsbildet vi nå går inn i, gjør vi 



dette best ved å samle spesialfunksjonene under samme 
tak på Brekstad.» 

Saksprotokoll i Utvalg for helse og familie - 27.11.2019:  

«Behandling: Omforent forslag: Utvalget ser med 
bekymring på fremlagte budsjett. Det er et 
budsjettforslag som gir et dårligere tjenestetilbud og 
reduksjon av antall ansatte. Vi støtter samling av 
tjenester og fagmilljø i familiens hus, med helsestasjon 
på Brekstad.  Korttidsavdeling samles på Brekstad for å 
implementeres i dagens fagmiljø.   

Votering  Omforent forslag enstemmig vedtatt.  

Vedtak: Utvalget ser med bekymring på fremlagte 
budsjett. Det er et budsjettforslag som gir et dårligere 
tjenestetilbud og reduksjon av antall ansatte. Vi støtter 
samling av tjenester og fagmilljø i familiens hus, med 
helsestasjon på Brekstad.  Korttidsavdeling samles på 
Brekstad for å implementeres i dagens fagmiljø.» 

I vedtak i kommunestyret i sak PS 19/54 Budsjett 2020 
– økonomiplan 2020-2023 den 12.12.2019 står det ikke 
noe om helsestasjon eller legekontor. Rådmannen har 
forholdt seg til rådmannens budsjettforslag som vedtatt. 
Det vil si helsestasjon på Brekstad og legekontor i Bjugn 
og på Brekstad. 

3. Ble ansatte dette gjelder involvert og hørt? 
 

I budsjettprosessen har det vært gjennomført 
drøftingsmøter med hovedtillitsvalgte. Det er ulikt 
hvordan ansatte opplever å ha blitt involvert og 
informert i forkant av budsjettvedtaket 12.12.19.  
Ansatte på Bjugn helsestasjon opplever å ha blitt lite 
involvert i denne prosessen. 

Kst. kommunalsjef for helse og familie og enhetsleder 
for familiehelse deltok i møte med avdelingsleder for 
helsestasjon 02.01.2020. Deretter har det for alle 
ansatte vært gjennomført to ROS-analyser 17.01.2020 
og 24.01.2020 som gjelder flytteprosess, organisering og 
informasjon.  

  

4. Har kommende (kanskje) Helsehus hatt noen 
betydning for plasseringen?  
 



Det vises til PS 19/51 Fremtidens helsebygg i nye Ørland 
kommune som ble behandlet i kommunestyret 
12.12.2019 og vedlegg til saken Rapport/Utredning av 
konsept for nytt helsehus og SINTEFs Analyse av nye 
Ørland kommunes behov for helsetjenester.  

Vedtaket som ble fattet gjelder fremtidens helsebygg og 
prinsipp for nye helsebygg i nye Ørland kommune.   

 

5. Er det foretatt noen brukerundersøkelser når 
det gjelder legekontor og helsestasjon?  
 

Det er ikke gjennomført brukerundersøkelser siden 2012 
i Ørland kommune. I Bjugn kommune er det 
gjennomført brukerundersøkelse i barnehage 2018, 
grunnskolen 2007, pleie 2007, rådhuset 2005.  

 

6. I Intensjonsavtalen er «nærhetsprinsippet» 
nevnt flere ganger. Synes administrasjonen at 
organiseringen av helsestasjon oppfyller dette? 
 

Det vises til e-post sendt fra prosjektleder Emil Raaen i 
nye Ørland kommune til rådmann Ådne Røkkum i 
Bjugn kommune 28.06.2019, der prosjektleders og 
helsesjefenes tolkning fremgår på bakgrunn av 
spørsmål fra rådmann i Bjugn kommune.  

«Her er vår tolkning om intensjonsavtalen som 
gjelder helsestasjonen. 

Det vises til vedtak i Fellesnemnda 23.11.2017 «Avtale 
om grunnlaget for det videre arbeidet i fellesnemnda» 
og vedtak om at underskrevet avtale av 21.04.2016 
legges til grunn.  
  
I avtalens punkt 3.3.3 Lokalisering og utvikling av 
tjenestetilbudet står det at tjenester der nærhet til 
bruker er viktig (barnehage, skole, SFO, 
hjemmetjenester, dagtilbud mv) skal tilbys lokalt. Mer 
spesialiserte tjenester, forvaltningsoppgaver og 
myndighetsutøvelse samles i sterke og kompetente 
fagmiljøer. Under området helse og omsorg står det 
videre at nærhetstjenester opprettholdes med dagens 
lokalisering mens spesialistfunksjoner samlokaliseres for 
å sikre sterke fagmiljøer med relevant kompetanse. 
Videre at det etableres et «Familiens hus» på Brekstad 
for å samle tjenester og fremme tverrfaglig samarbeid 
innenfor helsetjenester knyttet til barn og unge. 



Forebyggende arbeid vil være et sentralt element i 
tankegangen rundt opprettelsen av familiens hus.  
  
Under avtalens punkt 3.3.7 Tjenestetilbud og lokalisering 
i nye Ørland kommune er to prinsipper lagt til grunn; 
individretta tjenester der folk bor og spesialiserte 
tjenester forvaltningsoppgaver og myndighetsutøvelse i 
fagmiljø. Her er det krysset av for at lokalisering av 
ledelse for familiens hus, herunder helsestasjon, skal 
være i «gamle Ørland».  
  
På bakgrunn av avtalen som viser til samling av fagmiljø 
og lokalisering tolker vi det slik at helsestasjonen skal 
være i Familiens hus på Brekstad.  
Senere politiske vedtak på lokalisering av barnevern ble 
også begrunnet i fagmiljø og besluttet lagt i Familiens 
hus (sak 19/16). 
  
Prosjektleder har lagt til grunn i den administrative 
organiseringen at det ikke anses nødvendig å dele 
fagmiljø på grunn av geografisk avstand. Dette er også 
lagt til grunn for helsestasjon. Det er også lagt til grunn i 
arbeidet med lokalisering av arbeidsplasser at 
faggruppene samles så langt det er mulig og at antall 
bygg reduseres dersom dette er mulig.  

Intensjonsavtalen beskriver at helseadministrasjonen og 
spesialistfunksjonene skal ligge på Brekstad. Det er på 
denne bakgrunn vurdert at også avdelingsleder for 
helsestasjon bør ha kontor på Brekstad. Helsestasjonens 
oppgaver er omfattende og strekker seg fra 
skolehelsetjenesten, hjemmebesøk/besøk etter fødsel, 
svangerskapskontroll, fysioterapi og barnekontroller. Det 
er viktig å ha kort avstand til de naturlige 
samarbeidspartnere som for eksempel barnevern, leger, 
psykisk helse og rus, familieterapeuter/-veiledere osv. 

Mange av oppgavene i helsestasjonen skal utføres der 
barna er, slik som skolehelsetjenesten som skal tilbys 
lokalt i hver skole. Det er planlagt for at 
jordmortjenesten bør samordnes på Brekstad under 
Familiens hus.  

Fysioterapitjenesten skal ha base på Brekstad, men har 
en funksjon som skal utøves der pasient og bruker er og 
bor. 

Når det gjelder barnekontrollene som nå utføres både på 
Brekstad og i Botngård, er det mulig å utøve noen 
kontroller i Botngård hvis det er innbyggere som ikke har 
mulighet til å møte på Brekstad. Hvis det blir aktuelt, må 
det vurderes om disse kontrollene i Bjugn/Botngård kan 



gjennomføres i tilknytning til legekontoret og deres 
lokaler. I nye Ørland vil vi også ha fast ansatt barnelege i 
helsestasjonen. (Det har vi ikke i Bjugn pr i dag) Det vil 
være naturlig at dette må løses i dialog med ansvarlig 
lege. Det er ikke hensiktsmessig slik dette gjøres i dag, 
hvor helsesykepleier kan oppleve å være helt alene (i 
helsestasjonene lokaler) ved barnekontroller.» 

Ordfører Tom Myrvold (H) 

__________________________________________ 
 
Spørsmål til spørretimen – fremmet av Tore Melhuus (H) 
på vegne av Ørland Høyre   
  
Skal det være eget legekontor i Bjugn?  
  
Ordfører 
 
På kommunens hjemmesider opplyses om følgende: 
«Fra 1. januar 2020 har Ørland Legesenter og Bjugn 
Legekontor blitt til Ørland Legetjeneste. Det betyr at 
Ørland Legetjeneste har felles journalsystem og andre 
organisatorisk løsninger, men legene har IKKE flyttet 
kontor».   
  
Jeg er blitt gjort kjent med at innbyggere i forbindelse 
med for eksempel svar på blodprøver mottar sms-
meldinger med følgende avslutning – " Mvh Ørland 
legesenter (BJUGN)".  Hvorfor er ikke informasjonen i 
samsvar med den informasjonen kommunen selv 
opererer med på egen hjemmeside? Burde ikke «Ørland 
Legetjeneste (Bjugn)» benyttes som begrep?   
  
Et søk på nettsidene til Ørland legesenter viser at legene 
i Bjugn står under legene ved Ørland legesenter. Videre 
er et slik jeg har erfart at når en går inn på hjemmesiden 
til HELFO for å se etter Bjugn legekontor finnes ikke 
lenger. Et kjapt søk på et par andre kommuner på 
HELFOs sider gir et annet resultat. I Melhus kommune 
står hvert enkelt legekontor i kommunen med eget 
navn. Det samme for nye Heim kommune. Der står 
Halsa legekontor og to i gamle Hemne med egne navn. 
Hvorfor kan ikke Ørland kommune gjøre dette entydig 
også for sine innbyggere?  
  
Slik jeg oppfatter betyr det at dersom en innflytter som 
velger å bosette seg i Bjugn og skal søke om fastlege ved 
legekontoret i Bjugn, så er det umulig å vite hvilke leger 
som jobber her ut fra oversikten til HELFO og Ørland 



Legesenter? Medfører dette riktighet? I tilfelle ja kan 
dette umulig være riktig og gi som konsekvens at 
innbyggere ikke blir i stand til å velge fastlege ut fra 
geografiske hensyn hvis dette skulle være nødvendig?   
  
Hva kan kommunen gjøre for å bringe dette i orden i 
samsvar med intensjonene om to legekontor? Det gir 
grunnlag for misforståelser og er det siste kommunen 
trenger ift den navneforvirring som allerede synes å 
eksistere. Det må både gjøres entydig i alle systemer at 
Ørland Legetjeneste har to legekontor og tvil om 
plassering blir fjernet.  
  
Med vennlig hilsen,   
  
Tore Melhuus Kommunestyrerepresentant Ørland 
kommune (H), på vegne av Høyre 
 
 
Svar på spørsmål til spørretimen – fremmet av Tore 
Meluus (H) på vegne av Ørland Høyre  
 
Det skal være eget legekontor i Bjugn og på Brekstad. 
Det vises til informasjon på kommunens 
hjemmeside/facebookside 31.01.2020: 
«Fra 1. januar 2020 har Ørland Legesenter og Bjugn 
Legekontor blitt til Ørland Legetjeneste. Det betyr at de 
har felles journalsystem og andre organisatoriske 
løsninger, men LEGENE HAR IKKE FLYTTET KONTOR. Du 
finner altså legene ved de samme stedene i både Bjugn 
og Brekstad som før kommunesammenslåingen.» 
 
Det ble administrativt besluttet å organisere 
legetjenesten som en enhet med to avdelinger. Ett 
organisasjonsnummer for Ørland Legetjeneste med 
bedriftsnummer for Bjugn Legekontor og Ørland 
Legesenter. Dette ga noen konsekvenser som vi 
dessverre ikke forutså. HELFO skiller kun på 
organisasjonsnummer og ikke på bedriftsnummer. I 
følge HELFO er det ingen lov som sier at det skal være 
slik, men det er slik systemet fungerer. Dette er årsaken 
til at det så langt ikke har vært mulig å gi en oversikt 
over hvilke leger som er på Bjugn Legekontor og Ørland 
Legesenter. På HELFO sine sider står alle leger på Bjugn 
Legekontor og Ørland Legesenter under Ørland 
Legesenter med adresse Skolegata 9, 7130 Brekstad, og 
der er ikke mulig å få oversikt over hvilke leger som er 
på hvilket kontor. Dette har beklageligvis ført til 
forvirring og frustrasjon for flere av våre innbyggere. 
Ørland kommune er i dialog med HELFO/Norsk 



helsenett/HelseRespons/journalsystemet System X, for 
å finne løsning. HELFO har opplyst at det er flere 
kommuner som etter kommunesammenslåingen 
01.01.2020 har samme utfordring som Ørland.  
 
Administrativt anbefales det at vi fortsetter med ett 
organisasjonsnummer og at vi jobber mot HELFO/Norsk 
helsenett/HelseRespons/journalsystemet System X, for 
oppdeling i henhold til bedriftsnummer, slik at det gis en 
oversikt over hvilke leger som tilhører Bjugn Legekontor 
og Ørland Legesenter. Hjemmesiden til Ørland 
kommune er oppdatert med hvilke leger som er på 
Bjugn Legekontor og Ørland Legesenter.  
Ett organisasjonsnummer gir bedre oversikt (for legene) 
over innbyggerne og spesielt på legevakt. Det jobbes for 
å gi like tjenester på begge legekontorene, samme 
avtaler, og drive utvikling sammen gjennom god 
samhandling. Legene skal bli spesialister i 
allmennmedisin og det er behov for veiledere samlet i 
Ørland Legetjeneste.  
 
Ved bruk av helserespons.no på timebestilling og resept 
så har svarene på SMS-meldinger skapt usikkerhet. SMS-
meldingene har hatt avslutning med «Mvh Ørland 
legesenter (BJUGN)». Dette er nå rettet til «Mvh 
Ørland/Bjugn legetjeneste».   
 
Vi beklager at uforutsette teknikaliteter hos 
leverandører har skapt forvirring for pasienter og 
innbyggere. Vi gjør hva vi kan for å rydde opp i dette. 
Legene er der de alltid har vært. 
 
Ordfører Tom Myrvold (H) 
 

 Interpellasjon: 
 
Interpellasjon – mobbeknapp 
Fremmet av Signe Sylten (AP) 
 
I undersøkelser knyttet til mobbing ser en at 
mobbetallene har vært stabile over flere år. En må 
derfor sørge for å iverksette flere tiltak som kan bidra til 
en bedring av denne situasjonen. 
  
Det overordnede målet må være at ingen elever skal få 
ødelagt skolegangen sin grunnet mobbing. 
  
Mobbeknappen som var utviklet i Nordland etter idé fra 
elevene, er innført på alle de videregående skolene i 

 



Nordland. Sogn og Fjordane, Akershus og Møre og 
Romsdal har også vedtatt å implementere dette på sine 
skoler.  
  
Mobbeknappen er et billig og enkelt lavterskeltilbud 
som kommer mange elever til gode. Den er kort sagt en 
rød firkant på forsiden av kommunens hjemmeside. Når 
en elev trykker på knappen kommer det opp et skjema 
der en fyller inn navn og hendelse. Det ferdigutfylte 
skjemaet går rett til kontaktlærer i tillegg til rektor på 
den aktuelle skolen. Skolelederen er pålagt å håndtere 
mobbevarselet innen fem virkedager. Dette kan bidra til 
å senke terskelen for å varsle om mobbing. 
  
Forslag til vedtak: 
Det opprettes en ordning med en mobbeknapp på 
kommunen sine nettsider for at elever enklere skal 
kunne varsle om mobbing.  
  
Med vennlig hilsen 
  
Signe Tettli Sylten 
 
 
Votering: 
Interpellasjonen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Det opprettes en ordning med en mobbeknapp på 
kommunen sine nettsider for at elever enklere skal 
kunne varsle om mobbing.  
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- Vinterfest – sammenslåingsmarkering lørdag 15. februar 2020 
o Henstiller til kommunestyrets representanter om å delta på markeringen 

  



RS 20/1 Årsrapport 2019 - Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - Bjugn kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
RS 20/2 Årsrapport 2019 - Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - Ørland 
kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
RS 20/3 Årsrapport 2019 - Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - Nye Ørland 
kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
RS 20/4 Årsrapport 2019 - Eldrerådet i Bjugn kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 



 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
RS 20/5 Årsrapport 2019 - Eldrerådet i Ørland kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
RS 20/6 Årsrapport 2019 - Eldrerådet i Nye Ørland kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
RS 20/7 Årsrapport 2019 - Bjugn ungdomsråd 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 



 
RS 20/8 Årsrapport 2019 - Ørland ungdomsråd 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
RS 20/9 Årsrapport 2019 - Nye Ørland kommune 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 

PS 20/18 Fallrettigheter Osaelva 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Finn Olav Odde (SP) ber kommunestyre om å vurdere sin habilitet ifm sitt tidligere arbeid med saken. 
Representanten vurderes habil. 
 
Jostein Tårnes (AP) meldte seg inhabil under behandling av saken grunnet sitt verv i selskapet. 
 
Hallgeir Grøntvedt (SP) fremmet følgende forslag: 
Saken flyttes til behandling til slutt på dagens saksliste. Administrasjonen avklarer i mellomtiden med 
avtalepartene før saken skal behandles, om selve avtaleforslaget kan behandles som offentlig 
dokument. 

 Kommunestyret vedtok å behandle saken til slutt i møte. 
 
Det ble bekreftet skriftlig fra avtalepartene at selve avtaleforslaget kan behandles som et offentlig 
dokument. 
 
Øyvind Wiger-Haraldsvik (AP) fremmet følgende forslag: 
Saken sendes tilbake til administrasjonen som går i reforhandlinger om avtalen. 



 
 
Votering  
Utsettelsesforslag fremmet av Øyvind Wiger-Haraldsvik (AP), falt med 3 mot 26 stemmer. 
Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret godkjenner vedlagte forslag til avtale om leie av fallrettigheter mv med Osaelva 
Kraftverk AS. 
 
 
 
 
 

PS 20/19 Ambulerende skjenkebevillinger fra 01.07.08 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Roy Hoøen (SP) fremmet følgende forslag: 
Med hjemmel i kommuneloven §13-1 gir kommunestyret rådmannen fullmakt til å innvilge 12 søknader 
om bruk av ambulerende bevillinger for Ørland kommune. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Roy Hoøen (SP). Forslag fremmet av Roy 
Hoøen (SP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Med hjemmel i kommuneloven §13-1 gir kommunestyret rådmannen fullmakt til å innvilge 12 søknader 
om bruk av ambulerende bevillinger for Ørland kommune. 
 
 
 
 
 

PS 20/20 Serveringsbevilling - Eurest AS 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

 Eurest AS, org.nr. 952 507 729, gis serveringsbevilling for drift av 7550 Ørland velferdskantine 
ved Ørland Flystasjon, Velferdsbygget 0056, 7130 Brekstad  

 Monika Hovi godkjennes som daglig leder av serveringsbevillingen  
 



 
 
 

PS 20/21 Valg av representanter til samarbeidsutvalgene i skoler og barnehager i Ørland 
kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Laila I. Veie (SP) fremmet følgende forslag på vegne av AP/SP/SV/MDG/H/Frp på representanter til 
samarbeidsutvalgene (SU) for skoler og barnehager i Ørland kommune: 

Kommunale barnehager  
 Borgen barnehage: Erika Lyngen, vara Harriet Brekstad 
 Futura Barnehage: Ragnar Grønås, vara Terje Olden 
 Bekkfaret barnehage: Ingvild Wik Solberg, vara Anne Torill Rødsjø 
 Lyngrabben barnehage: Anne Torill Rødsjø, vara Hugo Solheim 
 Solkysten barnehage: Lasse Henriksen, vara Fredrik Sandness 

Private barnehager 
 Læringsverkstedet Ervika natur og friluftsbarnehage: Hugo Solheim, vara Ingvild Wik Solberg 
 Læringsverkstedet Opphaug gårdsbarnehage: Hanne Koksvik Høysæter, vara Thomas Hovde 
 Marihøna Musikk – og friluftsbarnehage: Gunnhild Tettli, vara Irja Hammern Døsvik 
 Solblomsten Steinerbarnehage: Dag Francois Balavoine, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 

Grunnskoler 
 Botngård barneskole: Ann Elisabeth Solbue Valaas, vara Tonje Bakken Nervik 
 Botngård ungdomsskole: Viggo Rødsjø, vara Fredrik Sandness 
 Vallersund oppvekstsenter: Fredrik Sandness, vara Viggo Rødsjø 
 Opphaug skole: Øyvind Næss, vara Ranveig Sannan Nesset 
 Brekstad barneskole: Harriet Brekstad, vara Erika Lyngen 
 Ørland ungdomsskole: Rannveig Sannan Nesset, vara Øyvind Næss 

 Privat skole  
 Fagerenget Montesorriskole: Fredrik Sandness, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 

 
Ketil Sundseth (UP) fremmet følgende forslag: 
Kommunale barnehager  
 Borgen barnehage: Erika Lyngen, vara Harriet Brekstad 
 Futura Barnehage: Ragnar Grønås, vara Terje Olden 
 Bekkfaret barnehage: Ingvild Wik Solberg, vara Anne Torill Rødsjø 
 Lyngrabben barnehage: Anne Torill Rødsjø, vara Hugo Solheim 
 Solkysten barnehage: Lasse Henriksen, vara Fredrik Sandness 

Private barnehager 
 Læringsverkstedet Ervika natur og friluftsbarnehage: Hugo Solheim, vara Ingvild Wik Solberg 
 Læringsverkstedet Opphaug gårdsbarnehage: Hanne Koksvik Høysæter, vara Thomas Hovde 
 Marihøna Musikk – og friluftsbarnehage: Gunnhild Tettli, vara Irja Hammern Døsvik 
 Solblomsten Steinerbarnehage: Dag Francois Balavoine, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 

Grunnskoler 
 Botngård barneskole: Tonje Bakken Nervik, vara Jan-Inge Standahl 



 Botngård ungdomsskole: Einar Aaland, vara Viggo Rødsjø 
 Vallersund oppvekstsenter: Fredrik Sandness, vara Viggo Rødsjø 
 Opphaug skole: Øyvind Næss, vara Ranveig Sannan Nesset 
 Brekstad barneskole: Harriet Brekstad, vara Erika Lyngen 
 Ørland ungdomsskole: Rannveig Sannan Nesset, vara Øyvind Næss 

 Privat skole  
 Fagerenget Montesorriskole: Fredrik Sandness, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 

 
 
Votering  
Forslagene som ble fremmet av henholdsvis Laila I. Veie (SP) og Ketil Sundseth (UP) ble satt opp mot 
hverandre til avstemming. 
 
Forslag fremmet av Laila I. Veie (SP) på vegne av AP/SP/SV/MDG/H/Frp, ble vedtatt mot 1 stemme. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret valgte følgende representanter til samarbeidsutvalgene (SU) for skoler og barnehager i 
Ørland kommune: 
 
Kommunale barnehager  
 Borgen barnehage: Erika Lyngen, vara Harriet Brekstad 
 Futura Barnehage: Ragnar Grønås, vara Terje Olden 
 Bekkfaret barnehage: Ingvild Wik Solberg, vara Anne Torill Rødsjø 
 Lyngrabben barnehage: Anne Torill Rødsjø, vara Hugo Solheim 
 Solkysten barnehage: Lasse Henriksen, vara Fredrik Sandness 
 
Private barnehager 
 Læringsverkstedet Ervika natur og friluftsbarnehage: Hugo Solheim, vara Ingvild Wik Solberg 
 Læringsverkstedet Opphaug gårdsbarnehage: Hanne Koksvik Høysæter, vara Thomas Hovde 
 Marihøna Musikk – og friluftsbarnehage: Gunnhild Tettli, vara Irja Hammern Døsvik 
 Solblomsten Steinerbarnehage: Dag Francois Balavoine, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 
 
Grunnskoler 
 Botngård barneskole: Ann Elisabeth Solbue Valaas, vara Tonje Bakken Nervik 
 Botngård ungdomsskole: Viggo Rødsjø, vara Fredrik Sandness 
 Vallersund oppvekstsenter: Fredrik Sandness, vara Viggo Rødsjø 
 Opphaug skole: Øyvind Næss, vara Ranveig Sannan Nesset 
 Brekstad barneskole: Harriet Brekstad, vara Erika Lyngen 
 Ørland ungdomsskole: Rannveig Sannan Nesset, vara Øyvind Næss 
 Privat skole  
 
 Fagerenget Montesorriskole: Fredrik Sandness, vara Øyvind Wiger-Haraldsvik 
 
 
 

PS 20/22 Beregning av sosial stønad i Ørland kommune 

Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 05.02.2020  
 
Behandling: 



Utvalg for næring, arbeid og kultur stiller seg bak rådmannens innstilling,   
med ønske at de nye satser gjøres gjeldene fra 01.03.20 og evaluering av hvordan vedtaket har fungert i 
slutten av året.   
 
Votering  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Utvalg for næring, arbeid og kultur stiller seg bak rådmannens innstilling,   
med ønske at de nye satser gjøres gjeldene fra 01.03.20 og evaluering av hvordan vedtaket har fungert i 
slutten av året.   
 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Knut Ring (AP) fremmet på vegne av AP, SV og MDG følgende forslag: 
 
Beregning av sosial stønad i Ørland kommune 
 

1. Kommunestyret vedtar at i beregning av sosial stønad at man holder halve barnetrygda utenfor 
for inntil 2 barn og beregner den med fra og med barn 3 gjeldende fra 01.03.20. Kommunestyret 
ber om at det legges frem en evaluering av ny ordning innen utgangen av året 2020. 

 
1. Fra og med 1.1.2021 holdes hele barnetrygda utenfor beregning av sosial stønad, og 

kommunestyret ber om at rådmannen innarbeider dette i budsjettet for 2021. 
 
 
Votering  
Utvalg for næring, arbeid og kultur sin innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Knut Ring (AP) til 
avstemming. Utvalg for næring, arbeid og kultur sin innstilling ble vedtatt med 19 mot 16 stemmer.  
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret stiller seg bak Utvalg for næring, arbeid og kultur sin innstilling, med ønske at de nye 
satser gjøres gjeldene fra 01.03.20 og evaluering av hvordan vedtaket har fungert i slutten av året.   
 
 
 
 
 

PS 20/23 Uavhengighet fra oppdragsansvarlig revisor 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 
Kommunestyret tar egenvurderingene av uavhengighet fra oppdragsansvarlig revisor for Ørland 
kommune og Bjugn kommune til etterretning.  
 
 
 
 
 

PS 20/24 Valg av revisor for nye Ørland kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret i Ørland kommune velger Revisjon Midt-Norge SA som revisor for Ørland kommune, 
gjeldende fra 01.01.2020.  
 
 
 
 
 

PS 20/25 Åpningsbalanse Ørland kommune 1/1-2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Foreløpig åpningsbalanse vedtas som framlagt.  
 
 
 
 
 

PS 20/26 Marint vern Kråkvågsvaet - Grandefjæra - Bjugnfjorden, premisser og delegasjon 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Ragnar Grønås (SV) fremmet på vegne av SV og MDG: 

 Det forslås ekstraordinært kommunestyremøte 27.02.2020 kl. 19.00 
 Sak: Vedta høringssvar til fylkesmannen angående marin verneplan 

 



 
Votering  
Forslag fremmet av Ragnar Grønås (SV) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

 Det forslås ekstraordinært kommunestyremøte 27.02.2020 kl. 19.00 
 Sak: Vedta høringssvar til fylkesmannen angående marin verneplan 

 
 
 
 
 

PS 20/27 Videreføring av avtale mellom Ørland kommune og AtB om styrket fergetilbud på 
sambandet Brekstad - Valset. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Knut Ring (AP) fremmet følgende nytt punkt 3: 
 
Punkt 3 
Kommunestyret er av den oppfatning at det er problematisk at Ørland kommune betaler for et tilbud på 
fylkesveier, og ber om at dialogen med Trøndelag fylkeskommune om refusjon på kommunenes tilskudd 
opprettholdes. 
Kommunestyret ber videre om at saken legges frem for kommunestyret til ny behandling før 01.11.20 
slik at videreføring av avtalen fra 1.1.2021 kan vurderes. 
 
Britt Eli Døsvik (SP) fremmet følgende nytt punkt 4: 
 
Punkt 4 
Fergeavganger på juleaften og nyttårsaften bør gå frem til 17:00, samt at vanlige ordinære ruter 
opprettholdes påske og pinse. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt nr. 3 og 4 fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Kommunestyret viderefører avtalen mellom Ørland og Agdenes kommuner og AtB om styrket 

fergetilbud på sambandet Brekstad – Valset 
2. Ørland kommune sitt bidrag på 111 295,52 kr dekkes av disposisjonsfond 
3. Kommunestyret er av den oppfatning at det er problematisk at Ørland kommune betaler for et 

tilbud på fylkesveier, og ber om at dialogen med Trøndelag fylkeskommune om refusjon på 
kommunenes tilskudd opprettholdes. Kommunestyret ber videre om at saken legges frem for 
kommunestyret til ny behandling før 01.11.20 slik at videreføring av avtalen fra 1.1.2021 kan 
vurderes. 

4. Fergeavganger på juleaften og nyttårsaften bør gå frem til 17:00, samt at vanlige ordinære ruter 
opprettholdes påske og pinse. 

 
 
 



 
 

PS 20/28 Midt-Norge 110-sentral - Selskapsavtale gjeldende fra og med 1.1.2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Avtalen må reflektere nye Ørland kommune sitt organisasjonsnummer og riktig adresse for nye Ørland 
kommune. Administrasjonen retter opp avtalen før signering. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at eiersammensetningen, eierbrøk og antall medlemmer i 
representantskapet til 110-sentralen IKS endres fra 01.01.2020 slik tabellen viser: 

 
2. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale slik vedlegg 1 viser og at vedtaket gjøres gjeldende fra 

01.01.2020. 
 
 
 
 
 



PS 20/29 Fremdrift investeringsprosjekt 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Laila I. Veie (SP) fremmet følgende forslag på vegne av AP/SP: 
 
«Kommunestyret ber administrasjonen legge frem sak med oversikt over investeringsprosjekter i 
kommunestyremøtet den 26. mars 2020». 
 
Det legges til grunn vedtak i sak PS 20/13:  
Rådmannens innstilling punkt 1, 3 og 4, med annet punkt 2: 
Budsjettøkning finansieres med ubrukte investeringsmidler. Alle investeringsprosjekter som ikke er 
påbegynt stoppes inntil oversikt foreligger. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling ble satt opp ot forslag fremmet av Laila I. Veie (SP). Forslag fremmet av Laila I. 
Veie (SP) på vegne av AP og SP ble vedtatt med 17 mot 15 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret ber administrasjonen legge frem sak med oversikt over investeringsprosjekter i 
kommunestyremøtet den 26. mars 2020». 
 
Det legges til grunn vedtak i sak PS 20/13:  
Rådmannens innstilling punkt 1, 3 og 4, med annet punkt 2: 
Budsjettøkning finansieres med ubrukte investeringsmidler. Alle investeringsprosjekter som ikke er 
påbegynt stoppes inntil oversikt foreligger. 
 
 
 
 
 
 

PS 20/30 Valg av medlemmer til generalforsamlinga for Fosenkraft 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020  
 
Behandling: 
Følgende representanter meldte seg inhabil under behandling av saken grunnet sine verv og tilknytning 
til Fosenkraft AS: 
Jostein Tårnes (AP), Gerd Hegvik (SP) og Geir Finseth (SP). 
 
Valg av representanter til generalforsamlingen i Fosenkraft AS settes opp som ekstrasak på sakslisten i 
dagens kommunestyremøte.  
Kommunestyret vedtar at man velger to representanter til generalforsamlingen i Fosenkraft AS. 
 
Laila I. Veie fremmet følgende forslag på vegne av AP, SP, SV og MDG til vedtak: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
- Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
- Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 



 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft AS ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter.  
 
 
Anne M. Bjørnerud (H) fremmet på vegne av H og FRP følgende: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 
Tom Myrvold med vara Anne Bjørnerud 
 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter 
 
 
Votering  
Punktvis avstemming. 
Forslag punkt 1 fremmet av Laila I. Veie (SP) settes opp mot forslag punkt 1 fremmet av Anne Bjørnerud 
(H). forslag fremmet av Laila I. Veie (SP) ble vedtatt med 19 mot 10 stemmer. 
 
Forslag punkt 2 fremmet av Laila I. Veie (SP) settes opp mot forslag punkt 2 fremmet av Anne Bjørnerud 
(H). Forslag fremmet av Laila I. Veie (SP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Som Ørland Kommunes representanter til generalforsamling i Fosenkraft AS velges 
- Ogne Undertun med vara Anne Torill Rødsjø 
- Finn Olav Odde med vara Laila Iren Veie 
 
2. Kommunestyret ber om at styret i Fosenkraft AS ser på vedtektene slik at de tilpasses den nye 
kommunen og vedtak fattet i kommunestyret om valg av representanter.  
 
 
 


